
  

Verslag gewestraad 

Dinsdag 06 juni 2023 

Locatie: SC Westbury 

 

 

Aanwezig: Georges Lefèvre, Peter Cnudde, Stephanie Eemans, Chris Vyt 

Verontschuldigd: Kristel Remue 

Op uitnodiging: Dietrich De Leenheer 

 

Bevraging 15 frames 

 

8 Clubs hebben gereageerd. 2 Clubs zijn tegen en 6 zijn voor. De gewestraad is van mening 

dat in deze zaak een groot draagvlak noodzakelijk is. Daarom zullen de ontbrekende clubs 

gecontacteerd worden om alsnog een standpunt mede te delen. 

 

Functie: Penningmeester 

 

Dietrich De Leenheer is bereid om deze functie op te nemen. Hij verkiest om dit voorlopig los 

van het bestuur te doen. Hij zal dus geen deel uitmaken van de gewestraad maar wel, samen 

met de voorzitter, de boekhouding voeren. 

 

De voorzitter zal in eerste instantie alle betalingen uitvoeren en deze zullen daarna door de 

penningmeester worden ondertekend voor uitvoering. 

 

Er zal contact worden opgenomen met het AXA-kantoor om dit administratief te regelen. 

 

Hervorming spelersklassen 

 

De bevraging wijst een duidelijke meerderheid aan die akkoord gaat met de hervorming. 

Er wordt echter een belangrijke bijsturing goedgekeurd. De spelersklassen zullen als volgt 

worden opgedeeld: 

• Klasse 1A en klasse 1B: alle spelers van ERE en EERSTE afdeling worden klasse 1 

spelers. Spelers met klasse 1A kunnen enkel deelnemen aan de gewestranking klasse 1 

Spelers met klasse 1B kunnen deelnemen aan de gewestranking klasse 2 

• Klasse 2A en klasse 2B: alle spelers van TWEEDE en DERDE afdeling worden klasse 2 

spelers. Spelers met klasse 2A kunnen enkel deelnemen aan de gewestranking klasse 1 

Spelers met klasse 2B kunnen deelnemen aan de gewestranking klasse 2. 

 

De gewestraad bepaalt in welke klasse een spelers wordt ingedeeld. 

 

De spelers en clubs, die tegen hebben gestemd, zullen gecontacteerd worden om hen de 

nieuwe regeling uit te leggen. De gewestraad is ervan overtuigd (dit blijkt uit verschillende 

gesprekken) dat ze mogelijks een verkeerde perceptie hebben van de voorgestelde 

hervorming. 

 

Oprichting spelerscommissie  

 

Er zal een spelerscommissie worden opgericht. Er zijn 12 personen bereid om in de commissie 

te zetelen. Deze mensen zullen gecontacteerd worden om een eerste overlegmoment te 

plannen. Dit overlegmoment moet dienen om de werking van de commissie te bespreken en 

om de verhouding spelerscommissie versus gewestraad te bepalen. 

 

Organisatie van de gewestrankings 

 

Uit de bevraging blijkt dat het hanteren van een poulesysteem de grootste voorkeur krijgt. Of 

dit al dan niet met seedings dient georganiseerd te worden, hangt af van het aantal 



  

  

inschrijvingen. De formats worden binnenkort uitgeschreven en zullen dan in het intern 

reglement worden opgenomen. 

 

Er zal gewerkt worden met vaste bedragen voor de prijzengelden voor alle tornooien.  

De bijdrage van het gewest zal gebruikt worden voor het aandeel van de uitbaters en de 

hoogste breaks. Eventuele overschot van prijzengelden en van bijdrage gewest gaat naar de 

prijzenpot PK (bovenop de jaarlijks voorziene prijzenpot). 

 

De mogelijkheid tot aanpassing van het vaste prijzengeld wordt voorzien, indien ontoereikend 

aantal deelnemers (minder dan 60). 

 

Zitdag 24 juni 

 

De gewestraad zal een zitdag houden, waartoe alle spelers en clubs worden uitgenodigd. 

• De kandidaten voor de spelerscommissie worden uitgenodigd om 14.00 uur. Zij dienen 

te bevestigen of ze aanwezig kunnen zijn  

• Vanaf 14.30 uur 

- mogelijkheid tot indienen inschrijvingsformulieren voor het nieuwe seizoen 

- mogelijkheid tot het inkijken en bespreken van de resultaten van de bevraging 

- andere voorstellen, suggesties kunnen dan met de gewestraad besproken worden 

• Einde 17.00 uur 

• Alle spelers en clubverantwoordelijken zullen uitgenodigd worden. 

 

 

 

 

 
Georges Lefèvre 

Voorzitter BBSA gewest Oost-Vlaanderen 


